
Vragen PvdA m.b.t. GGD onderzoek windturbines

Voor de behandeling van "Verklaring van geen bedenkingen Waterschap 2 windturbines 
RWZI InnoFase" heeft de fractie van de PvdA alvast drie vragen naar aanleiding van een 
artikel in de Gelderlander op donderdag 1 augustus. In dit artikel, bijgevoegd aan deze e-
mail, lezen wij dat de GGD gaat beoordelen of de plaatsing van twee windturbines bij de 
AVR gevolgen heeft voor de volksgezondheid. Onze vragen:

 Vraag : is de gemeente Duiven op de hoogte gesteld door de gemeente Zevenaar van dit 
onderzoek?
Antwoord: Er is geen sprake van een onderzoek door de GGD in opdracht van de 
gemeente Zevenaar. Omwonenden zijn in gesprek met de GGD over de zorgen die zij 
hebben over de gevolgen van de windturbines op de luchtkwaliteit. Het uitvoeren van een 
onderzoek (nulmeting van de luchtkwaliteit) is daarbij als wens van de omwonenden 
besproken. De optie van een onderzoek is geen onderdeel van de onderzoeken ter 
onderbouwing van het initiatief van het waterschap om windturbines te realiseren op 
RWZI InnoFase, de luchtkwaliteit valt ruim binnen de wettelijke normen en regels. 
Daarnaast is de GGD, naar aanleiding van het overleg met de omwonenden, bezig met 
een aanvullende analyse van de piekmomenten van de uitstoot van de AVR en wordt er 
nog een aanvullende berekening uitgevoerd naar rookpluim en de manier waarop deze 
de windturbine raakt. Beide analyses komen binnenkort beschikbaar en de uitslag 
daarvan wordt door de GGD gedeeld met de omwonenden en gemeente. Ook deze 
analyses zijn geen onderdeel van de onderzoeken ter onderbouwing van het initiatief van 
het waterschap om windturbines te realiseren op RWZI InnoFase. 

 Vraag: wanneer start dit onderzoek en wanneer is dit onderzoek afgerond?
Antwoord: Zie antwoord vraag 1.

 Vraag: waarom worden de resultaten van dit onafhankelijk onderzoek niet afgewacht?
Antwoord: Zie antwoord vraag 1.


